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Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til:

Dato:

Videnskabsministeren

15. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del

Spørgsmål 34
Hvad agter ministeren konkret og præcist at foretage sig med henblik på at 
sikre, at forholdene på Handelshøjskolen(CBS) bringes i orden øjeblikkeligt, 
idet spørgeren henviser til de administrative problemer på 
Handelshøjskolen(CBS), der stadigvæk ikke er løst og til, at de studerendes 
sikkerhed for, at deres studiepapirer er i orden, er utilfredsstillende og 
hæmmende for de studerendes mulighed for at gennemføre deres studie. 
Spørgeren henviser iøvrigt også til ministerens tidligere svar på S 1407.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på martin.henriksen@ft.dk, 

dflope@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved

formand
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